
 
 

Algemene Vergadering van vrijdag 13 januari 2023 
 

Aanwezigen: Tom Cornelis, Jenny Dauwe, Jacques De Boeck, Luc De Craene, 
Ria De Plus, Michèle De Schryver, Cindy De Zitter, Martine De Zitter, Marc 
Eeckhout, Piet Eeckman, Patrick Galle, Jan Ghesquière, Ingrid Gottschalk, Dirk 
Haers, René Laenen, Tom Lammens, Renaat Melkenbeek, Noël Mys, Dirk 
Opsomer, Hilda Paelinck, Hans Secelle, Jan Serras, Odette Van de wiele, Anita 
Van Der Maelen, Rik Vantilborgh 

 
1. Rik  Vantilborgh, voorzitter, verwelkomt de aanwezigen en stelt de agenda 

voor (Bijlage 1). 
2. Jenny Dauwe, penningmeester, stelt het financieel verslag voor (Bijlage 2). De 

toestand van de club is gezond, maar vergt nauwe opvolging. 
3. Rik Vantilborgh stelt het beleidsdocument voor dat het bestuur opstelde na het 

engagement genomen op de vorige AV (Bijlage 3). De oriëntatie voorgesteld 
in dit document wordt door de AV aanvaard. Dit document heeft ook gediend 
als leidraad voor het opstellen van het budget 2023 (Bijlage 4). Dit voorstel 
van budget wordt aanvaard. 

4. Jacques De Boeck, secretaris, doet verslag over het lidmaatschap in deze 
moeilijke jaren (zie Bijlage 5). Daarna wordt ook de ledencampagne 2023-
2024 toegelicht (Bijlage 6). 

5. Piet Eeckman doet verslag van de huidige lessencyclus. De AV neemt nota 
van het plan om vanaf nu elk jaar een beginnerscursus te organiseren, gaande 
van oktober tot februari. Er zal ook gepeild worden naar belangstelling voor 
eenmalige lessen (bijvoorbeeld maandelijks) over een bepaald onderwerp, en 
dat bijvoorbeeld in de maanden april t.e.m. september. 

6. Rik Vantilborgh doet verslag van de vooruitgang van de website: de bouw door 
Tom Lammens, in consultatie met Tom Cornelis, schiet op en dit voorjaar zou 
een eerste versie van de site klaar moeten zijn. 

7. Onder varia: 
a. Jan Serras vraagt om te onderzoeken of de verplichting om VBL-lid te 

zijn, kan vervangen worden door de verplichting om lid te zijn van een 
andere nationale of regionale liga. Er is zeker één precedent geweest en 
het bestuur zal de zaak bespreken. 



b. Samen met de clubs Sandeman en Den Bruel overwegen we drie 
tornooien in te richten voor onze cursisten. 

c. Er wordt opgemerkt dat de input bij vele Bridgemates begint te haperen. 
Wordt onderzocht en verholpen. 

  


